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متن پرسش

سلام: استاد بنده دانشجوی داروسازی هستم. سوالی داشتم در مورد آینده این علم در طب تمدن

نوین اسلامی. آیا باید روی این علم سرمایه گذاری کرد و بر آن مسلط شد برای تمدن نوین و دوره

گذار یا طب نوین نیازی به دارو درمانی ندارد و داروسازی جایگاهی برای ساخت تمدن اسلامی ندارد؟

خیلی ممنون استاد.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: با توجه به اینکه ما در تاریخی زندگی میکنیم که نمیتوان از توسعه

چشمپوشی کرد. پس باید با آگاهیِ کامل از این علم به سوی چشماندازی ماورای آن حرکت کرد، نه

آنکه آن را زیر پا بگذاریم. موفق باشید

 


